
CLEARANCE LETTER

INDEPENDENTS (INDUSTRY) can authenticate this 
document by logging into the Program Administration 
website at https://secure.cannamm.com

Donor Name

Date

Test Reason

Authentication #

Specimen ID

JENNIFER JOY NYHOF

06/16/2025

Pre-Access

4127198
N11362703

This notice is to inform that JENNIFER JOY NYHOF is in compliance 
with regards to his/her Pre-Access test results.

Valid until 8/16/2025

Drugs Tested

Alcohol

Cannabinoid (THC)

Cocaine

Phencyclidine

Opiates

Amphetamines (Methamphetamines)

Benzodiazepines

Methadone

Barbiturates

Propoxyphene

Ecstasy (MDMA)

Heroin (6-Acetylmorphine)

Fentanyl

Semi-Synthetic Opioids

To Whom it may concern,
This notice is to inform that JENNIFER JOY NYHOF is in compliance with regards to his/her Pre-Access test results.

4127198Authentication #:

June 17, 2025

Specimen ID N11362703

Donor JENNIFER JOY NYHOF

INDEPENDENTS (INDUSTRY)Company/Project

Date of Collection (MM/DD/YYYY) 06/16/2025

Reason for Test Pre-Access

Multi-Panel Lab Test with Breath AlcoholType of Test

Laboratory DYNACARE WORKPLACE - WESTERN

RETAIN IN EMPLOYEE'S FILE
Disclaimer: This document, and any attachments, contains confidential information that is proprietary to CannAmm Occupational Testing Services in all respects. This information is intended only for the 
recipient(s) named in the destination address. If you are not the intended recipient, please advise the sender and destroy the document immediately. Use, distribution, disclosure, reproduction or retention 
of this document, wholly or in part, by anyone other than the intended recipient(s) is strictly prohibited. Our privacy policy can be viewed on www.cannamm.com under the “About Us” tab in the top menu.
GARDER DANS FILIERE DE L’EMPLOYE
Désaveu: Ce document et aucun attachement, contient de l’information confidentiel qui est la propriété de CannAmm Occupational Testing Services à tous égards. Cette information est destinée 
seulement pour le récipient nommé dans l’adresse de destination. Si vous n’êtes pas le récipient destinataire, s.v.p. aviser l’expéditeur et détruisez le document immédiatement. L'utilisation, la 
distribution, la divulgation, la reproduction ou la rétention de ce document, entièrement ou partiellement, par quelqu'un autre que le destinataire(s) voulu est strictement interdit. Vous pouvez trouver notre 
politique de confidentialité sur www.cannamm.com sous la languette  « About Us » dans le menu du haut.
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http://www.cannamm.com/

